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Ouderraad 2020/2021 

VERSLAG 3 OUDERRAAD 
 

15 december 2020 / 20:00 UUR / Virtueel 

DEELNEMERS 

Vanessa Heye, Erika Meiresonne, Angelique Rogiest, Caroline Rombaut, Sandra Scherps, 

Stephanie Spaenjers, Heidi Van De Winckel , Luc Van Durmen, Debbie Verbinnen, Shari 

Van Leeuwen, Marc Zaan  

Verontschuldigen 

Eline Beirnaert, Stefanie Bogaert, Silvie Garcet, Cindy Herreweg, Evelyne Van 

Crombrugge, Seline Vyncke  

AGENDA 

1. Voorleesweek 

Door omstandigheden hebben we een last-minute oplossing gezocht.  

De bedoeling was dat enkele ouders een voorleesfilmpje konden maken zodat dit kon 

getoond worden in de klassen. 

De juffen van de kleuters en de 1e graad van het lager hebben filmpjes ontvangen, de 

juffen van de 2e en de 3e graad hebben helaas niets ontvangen.  

De kleuters en de 1e graad hebben de voorleesfilmpjes positief onthaald en vonden het 

fijn om de mama’s en papa’s eens op een andere manier te zien. De leerkrachten van de 

2e en de 3e graad hebben dit opgevangen door zelf meer voor te lezen. 

Iedereen hoopt dat het volgend jaar weer “live” kan doorgaan. Suggesties zijn altijd 

welkom. 

Ter herinnering :  

Schooljaar 2019-2020 waren er leeshoekjes, verspreid over de eetzaal en de 

speelplaats.  Door de kleuters werd dit positief ervaren, door het lager werd dit 

minder gesmaakt. 

Schooljaar 2018-2019 werd er voorgelezen in de klassen door ouders, grootouders, … 

Dit was zeer aangenaam.  
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Schooljaar 2017-2018 zorgde Marc voor een verhaal en de klassen moesten het verhaal 

verder afwerken. Deze creatieve touch vonden de leerkrachten en de leerlingen zeer 

fijn.   

Misschien een idee voor komend jaar.  

 

2. Halloween 

De inzendingen van de foto’s met de pompoenen was een succes.  

Er kwamen meerdere reacties van ouders die de weg naar de ouderraad voordien nog niet 

hadden gevonden. Hieruit blijkt dat ouders steeds meer de blog en de Facebookpagina 

gaan volgen.  

Het verkleden op school was ook zeer leuk, de kinderen lieten zich volledig gaan.  

Andere jaren hadden de kleuters soms schrik van de kostuums van de lagere 

schoolkinderen maar door de coronamaatregelen zagen ze elkaar dit jaar veel minder. 

Iedereen keek er enorm naar uit, het was een goede vervanger voor de fuif, maar de 

fuif is en blijft toch het leukste! 

 

3. Gemachtigd opzichter 

Er is DRINGEND nood aan extra opzichters.  

Het heeft een gunstig effect, maar wordt nu meestal opgevangen door dezelfde 

personen.  

Gaat er momenteel nog een cursus door? To do: Evelyne vraagt dit na bij de gemeente.  

To do: Directeur Luc vraagt na bij Peter Van Bambost, of er een lijst is van 

gemachtigde opzichters uit de buurt die eventueel ook zouden kunnen inspringen.  

To do: Er wordt gevraagd om de ‘vlammende salami’ (rode signalisatiestok) ook te 

gebruiken ’s morgens, dit valt extra op.  

 

4. Schoolraad 

Marc vroeg zich af waarom hij geen uitnodiging had ontvangen voor de schoolraad. Bij 

nazicht bleek dat de uitnodiging wel goed toegekomen was bij alle leden. 
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Overslag prognose 135 leerlingen, dit is een verschil van 2 leerlingen t.o.v. vorig 

jaar.  

Dit geeft voor Overslag geen verschil naar lestijden toe. 

Het schooljaar is gestart in deels code geel en deels code oranje.  

Er werd besproken wat dit inhoudt en ook de cijfers voor en na.  

Het verschil in de cijfers was duidelijk door de week extra verlof na de 

herfstvakantie. 

Er werd ook duidelijk gemaakt wat er dient te gebeuren bij omschakeling naar een 

andere code.  

Voor Overslag staat de renovatie van de wc blok en ‘het oud klooster’ nog op de 

planning voor dit jaar, indien de coronamaatregelen het mogelijk maken. 

De mededeling werd ook gedaan over de tijdelijke afwezigheid van Meester Laurens en 

Juf Vicky, die wegens de coronamaatregelen tijdelijk niet aanwezig zijn op Overslag.  

Ook werd de afwezigheid van Juf Virginie gemeld.  

De volgende schoolraad is op 8 februari 2021. 

To do: Erika mist nog het verslag van februari 2020, Luc gaat dit mailen.  

 

5. Varia 

Materiaal ouderraad in ‘oud klooster’ 

Heidi zal in het ‘oud kooster’ kijken welke materiaal nog van de ouderraad is en zal 

kijken wat er vervallen is en dit weghalen met het oog op de renovatie. 

 

Voorval op school 

Marc haalt nog even het middagvoorval aan en het feit dat er hier weinig over 

gecommuniceerd is naar de ouders toe. 

Directeur Luc reageerde hier op dat de tuchtprocedure gevolgd is maar dat er door de 

wet op de privacy hier verder niet over gecommuniceerd kan worden.  

Uiteindelijk hoopt de hele ouderraad dat alles goed afgehandeld kan worden voor 

iedereen en dat de rust kan wederkeren. 
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Voor iedereen een fijne deugddoende 

vakantie en gezellige feestdagen! 

Blijf gezond! 

 

 

Volgende ouderraad dinsdag 2/02/2021 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


